
Styrelsemöte 13/9-2022 för Borås Bandyklubb 

BAIK-Stugan, Bodavallen, klockan 18.00 

Närvarande: Peter Fredriksson, Magnus Chröisty, Niklas Wennström, Emil Edberg.  

Adjungerade kassör Samuel Kjellqvist över telefon samt närvarande på plats adjungerad senior 

rådgivare Tomas Wennström. 

Frånvarande: Mia Magnusson. 

 

1. Mötet öppnas av ordförande Peter Fredriksson. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Som sekreterare för mötet valdes Magnus Chröisty. 

4. Redogörelse av rapporter 

Ekonomi:  

Samuel och Magnus har fakturerat sponsorer ca 1 ggr/vecka. Saldo senaste mötet ca 24.000 

kr. Saldo idag ca 93.000 kr, varav sponsorer ca 63.000 kr, LOK stöd ca 4.000 kr och annat stöd 

från Borås Stad ca 2.000 kr. Just nu återstår ca 102.000 kr att få inbetalt. På skuldsidan finner 

vi 39.500 kr i skatteskuld(Covid-19 uppskjutet) förfaller dec-22/jan-23. Återbetalning SBF 

20.000 kr vid anmodan. Skatteinbetalning lägger kassören in slutet november samt slutet 

december för betalning redan nu. 

Reklamskatt debiteras inte ut längre pga ny lagstiftning.  

 

Sport/senior: 

Niklas informerade kort att träningen är i full gång och att spelarna kör på men ligger efter 

mot önskvärt. Stämning mycket god. 

 

Ungdom: 

Peter berättade om mötet U-ledare, utmaningar med få spelare i de lag vi har igång(U-

12+U14). Utskick föräldrar utfört. Nu 5+5 spelare. Dispens för spel görs nu hos Magnus 

Andreasson SBF. Svar inväntas inom kort. Väsentligt för vår U-verksamhet. 

Ledare klara: Christian Ewertzon, Klas Ström, Niklas Odén, Johan von Kraemer. 

Idé om 9-manna diskuterades och ansågs positivt. Peter ringer SBF Pierre Roos/Lasse 

Wennerholm/Alexander Mayborn för stöd kring föreningsutveckling U-sidan. 

Idé om reportage i BT om ungdomssidan är bra men avvaktas det med lite tills mer finns att 

berätta om. 

Ledare måste visa upp utdrag ur belastningsregistret som enkelt beställs från 

Polismyndigheten. Länk redan ute. Niklas och Magnus redan begärt utdrag som är på väg och 

sedan visas upp(ej sparas) och på laget.se redovisas under separat flik. 

U-lags spelare sökes – viktigt att gå ut med i alla kanaler! 

Skridskokul körs av Christian Ewertzon och Peter Fredriksson som ansvariga 22/23, med stöd 

av andra, bla Mikael Bergman bakom kulisserna material, kaffe, trivsel. 

Medlemsregistrering mycket viktig av alla skäl! Måste skötas. 

Riktigt bra priser på befintligt lager av material från förrådet skall erbjudas alla som vill köpa 

och ut på hemsida samt sociala medier snarast möjligt. Ex Beg hjälm 50 kr, ny hjälm 200 kr. 

Allt för att snarast sälja bort lager som ger ytor samt ekonomi och glada köpare. 

Medlemmar kanonpris, ej medlem riktigt bra pris. 

Lår till container letar Magnus/Lasse Ringkvist upp och ger till Emil. 



Marknad: 

Magnus delgav läget och refererade till det levande dokumentet och tackade för det nya 

breda engagemang som från många som nu börjar ge frukt. Helt nödvändigt för klubbens 

välmående och arbetsbelastning. Ständiga påminnelser om detta måste ske alla forum vi har 

tillgång till. Det finns hopp om ett bra år om alla hjälper till och Magnus får fokusera på just 

sitt område. 

5. Peter ser över digital medlemsansökan med Samuel. Ingen behärskar den funktionen på 

leget.se nu. Support-funktion finns tillgänglig. 

6. Stödmedlemmar  diskuterades och alla ar överens att enkelheten är A och O. För den som är 

intresserad och administrativt. Två eller en nivå? 150 samt 500 kr?  

7. RF/Sisu Jessica Melin vill se och erbjuda samarbete i bla en 3-års satsning på tjejsidan. I 

samarbete med BHC samt de två konståkningsklubbarna. 

Ann Elefalk Cupi januari/februari en bra inledning. 

8. Isen på Bodavallen ligger sannolikt mitten november men oklart. Niklas föreslår att U-lagen 

har tider före seniorverksamhet för bättre sammanhållning och inspiration av 

seniorspelare/ledare som kan delvis vara med innan sin egen träning med U-lag. 

9. Slipkurs med ProSharp erbjuds oss(Magnus) kostnadsfritt, som Peter bokar upp med deras 

representant i väst Hampus från Sundsvall. 

10. Återstartsbidrag SBF har Peter ordnat med och ansökt om efter support/samtal med Lasse 

Wennerholm(SBF). 

11. Nya sk leads i sponsorjakten efterfrågas och måste påminnas om regelbundet som främst 

Magnus tar hand om i praktiken. 

12. Länk samt inhämtande(inte arkivering) och uppvisande av aktuellt brottsregister hos Polisen 

är krav, inte önskemål, för ledare med kontakt med spelare under 18 år. Peter samt Niklas 

samarbetar om hur det gås ut med och inhämtas samt registreras på laget.se Även krav från 

Länsförsäkringar om de skall stötta vår verksamhet ekonomiskt. 

13. Kakservice erbjuder kostnadsfritt allt som behövs för att proffsigt utskick till rätt målgrupp 

som vi väljer ut till aktuell tidpunkt. 7-12 år valdes och Peter ansvarar. Ca 10 d före premiär 

av Skridskokul går utskicket ut. 

14. Peter ringer Ewertzon om Ishall eller inte. Den frågan hänger lite i luften. 

15. Ansvarig Arenagrupp Lasse Ringkvist. 

16. Lotteritillstånd info inom ca 14 dagar av Magnus.  

17. Mejl Loopia, bandymejladresser kan pekas mot egen. Peter löser det som krävs med Loopia. 

18. Styrelseprotokoll måste laddas upp regelbundet av sekreterare Mia på Laget.se/dokument. 

Vi alla måste verkligen anstränga oss att svara snarast, dock senast inom 3 dagar. Mia måste 

be om hjälp av laget.se support tex i hur ladda upp styrelseprotokoll. 

19. Niklas tar upp och går igenom de olika flikarna på ”Att göra listan” och påpekar vikten av att 

regelbundet använda densamma av oss alla. Mycket som inte är påbörjat eller klart. 

20. Detaljplanen Bodaområdet redogör Tomas det omfattande arbete som främst Tomas lagt 

ner där. Den föreslagna detaljplanen stödjer inte föreslagna övertryckshall eller likande 

byggnation till gagn för väderoberoende skridskoverksamhet på Bodavallen. Det sk 

Allaktivitetshus som planerats ha ingen realistisk bäring för bandyverksamhet 

överhuvudtaget. Oavsett träningsverksamhet eller i matchevenemang. Remiss svar klart att 

sända in med bla alla argument för en hall, att den här delen av Bodavallen måste få 

utvecklas och komma med i planen, trafiksituationen ohållbar för alla egentligen, oavsett 

blåljus eller aktiva samt anhöriga. Om Borås Kommun anser att Bandyn och skridskosporter 

har ett berättigade i integration och folkhälsa måste det synas i detaljplanen. 

21. Övriga frågor: 



a) Emil saknar laptop, Magnus kollar med ComRegia AB. 

b) Inlogg för bla FB/Instgram – Emil talat med Johan Borehed och försöker lösa det. 

c) Prissättning av hjälm och dräktreklam sätts och redogörs av Magnus inom kort. Senast 

20/10 måste nya tröjor(Sponsorkrav) beställas av Niklas. Magnus ordnar med artwork 

beroende på sponsoravtalen. Lika tröjor som tidigare i utseende, bortatröjor finns redan 

som skall korrigeras något med fler sponsorer. 

d) Avgifter skall snarast utdebiteras för bla Rinkbandyn av Samuel. JVK kontaktas om 

aktuella namn för debitering. 

e) Till våra möten skall en kort genomgång redogöras av respektive innan styrelsemöten, 

korta på WhatsApp gruppen, längre i mejlform. 

22. Nästa styrelsemöte 11 oktober, samma plats och tid som idag. 

 

 

 

 

 

 


